
 

 

Zápis z jednání Komise Smart City 
 
 
Datum: 13.03. 2024 
 
 
Účast:  Mgr. Pavel Špeta, MBA, Bc. Martina Fúsiková, Robert Edelmann, Ing. Libor Hlaváč, Pavel  
  Boháč, Mgr. Marek Školoud, Aleš Barášek 
   (komise je usnášeníschopná, přítomno 7 členů z 9 členů) 
 
Omluveni:  - 
Nepřítomni : Tomáš Dvořáček,  Tomáš Podlena 
 
Hosté:  Bc. Vladimír Karpíšek - 1. místostarosta města Příbram 
 Ing. Jan Drozen – vedoucí Odboru informačních technologií 
 PhDr. Marie Pilíková 
 Lukáš Vavřík, Technické služby Příbram 
            
          
Koordinátor: Mgr. Petra Pazderková 
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Možné použití AI na MěÚ 
4. Hlasování komise 
5. Diskuze, náměty 
6. Závěr 

 
 
ad 1) Zahájení 
Robert Edelmann pověřený vedením dnešního jednání, přivítal všechny přítomné členy a hosty jednání. 
Rekapitulace minulého jednání – nedaří se realizovat myšlenky SC komise, narážíme na nekonektivitu na 
straně úřadu, neuchopení ze strany RM či vedení města. Navrhované projektové řízení zatím nebude. 
Požadavek na přítomnost vedoucích odborů, kteří by měli přebírat myšlenky komise (není v souladu se statutem 
komise). 
 
 
ad 2) Schválení programu    - hlasováno pro: 7 
                                                              proti: 0  
                                                        zdržel se: 0 
 
 
ad 3) Z minulého jednání komise – První oblastí, kterou komise v tomto směru začne řešit je téma AI a její 
využitelnost v rámci MěÚ Příbram. Toto téma spadá pod Odbor informačních technologií, jehož vedoucím je 
Ing. Jan Drozen (IJD) (kontakt mail jan.drozen@pribram.eu) který je dnes přítomen. Diskuze k tématu: 
 
 
-  dotaz na IJD zdali přemýšleli o AI – nepřemýšleli, omezené personální možnosti OIT 
 
- návrhy využití AI na MěÚ ze strany komise – automatizace zápisu z jednáni ZM – Ing. Libor Hlaváč se dotazuje 

na technické prostředky, zdali jsou k dispozici, IJD potvrzuje, že ano, IJD hovoří o starší nabídce od firmy 
MINISTR, dodavatele hlasovacího systému, ILH hovoří o široké nabídce produktů na trhu 

 
- ideální reference z trhu a vyzkoušená řešení – žádost na IJD o zjištění stavu, kdo co kde používá, např. Střč. 

kraj, Plzeň, další obce 
 
- za SCK zjistí Martina Fúsiková a Aleš Barášek, kdo kde co využívá – řešíme i úpravu videa a hlasu, nejen 

samotný zápis ze ZM 
 
ad 4) Hlasování komise o pověření koordinátorky projektu Mgr. Petry Pazderkové přizvat pí Martinu Nuslovou, 
BBA – projektovou manažerku městské mobility na jednání komise dne 10.4.2024 
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hlasováno pro: 7 
               proti: 0  
         zdržel se: 0 
 
Hlasování komise o pověření Koordinátorky projektu Mgr. Petry Pazderkové, přizvat p. Lukáše Vavříka z 
Technických služeb Příbram na příštím jednání komise dne 10.4.2024 
 
hlasováno pro: 7 
               proti: 0  
         zdržel se: 0 
 
 
ad 5) Diskuze, návrhy 
 
V rámci diskuze řešila další témata a vzešly tyto návrhy: 
 
AI pro kamerový systém – možné, nutné využití – v gesci MP nikoliv odboru OIT, síť MP běží samostatně, 
nasazení AI na kamerový systém, kde umístit (local, cloud)? jak by to fungovalo? pozvat p. velitelku MP pro 
zjištění skutečného stavu IT na MP a předání informací KSC o využití AI pro kamerové systémy 
 
GIS – MěÚ neaktualizuje, resp. nespravuje a nevytváří GIS jako např. město Dobříš 
 
https://gis.mestodobris.cz/mapa/technicka-mapa/?c=-765228.15%3A-
1073538.45&z=11&lb=cuzk_of&ly=hr%2Cad%2Culn%2Cdtm-is-all%2Cdtm-umps-line%2Cdtm-umps-
text&lbo=0.2&lyo= 
 
Zamyslet se nad změnou, GIS je naprostým základem 
Dnes pouze statický MISYS, digitálně technické mapy si pak žádá kraj, TS mají svůj systém evidence pro VO 
 
IJD – opětovně myšlenka připokládání optických kabelů při všech zemních pracích v PB – ideálně formou 
vyhlášky SU, SCK – nutnost perfektní evidence, p. Vavřík hovoří o plánování v rámci obnovy VO a tam kde to 
dává smysl, např. uzavřené celky jako je např. Čertův pahorek  
 
IJD – informace o nové mobilní aplikaci a budoucích nových funkcionalitách Portál občana 
 
 
p. Vavřík – Technické služby PB:  
 
Obnova VO – dotaz SCK na modulární systém, zdali umožní umístění prvků senzorické sítě – ano,  
problematické použití u památkových zón a historizujících světel 
 
žádost na p. Vavříka – vybrat jedno místo pro umístění prvků senzorické sítě či kamerového systém + 
informace o vhodném zařízení (jen senzorika) 
 
žádost na p. Vavříka – informace o záměru pilotního projektu instalace bezpečného přechodu – poslat 
informace k tomuto záměru 
 
 
ad 6) Závěr  
Příští jednání komise proběhne dne 10.4.2024 od 18:00 
 
 
 
Datum: 13.03.2024 
Zapsal/a/: Aleš Barášek 
Podpis: Barášek v. r. 
 
Předseda komise: Aleš Barášek 
Podpis: Barášek v. r. 
 
Příloha: Listina přítomných (prezenční listina s podpisy je uložena u koordinátora) 
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